

食環署東日街市可供申請租用的攤檔資料

Details of Market Stalls available for application for rental at FEHD Sunlight Market

行業代號 Trade Code	行業種類 Trade	攤檔面積 (平方米) Stall Area (Sq. Metres)	劃定貨物陳列區或 地台面積 (平方米) Area of Demarcated Display Area or Platform (Sq. Metres)	攤檔高度限制 (米) Stall Height Limit (Metres)	許可費用* (每月港幣) Licence Fee* (HK\$ per month)	備註 Remarks
01	水果 Fruits	6.6	3.4	2.5	2,689	
02	蔬菜 Vegetables	6.6	3.4	2.5	2,689	
03	其他食物類濕貨 Other Food Related Wet Goods	6.6	3.4	2.5	2,689	
04	冷藏／冷凍肉（不包括冷凍家禽） Frozen/Chilled Meat (Excluding Chilled Poultry)	13.6	-	2.5	5,274	
05	鹹水魚 Seawater Fish	13.6	-	2.5	5,274	

\*備註 Remarks:

本特許期第九(9)至第二十(20)個月(即由[2025年3月1日]起至[2026年2月28日]止)的許可費用，金額為首月許可費用根據政府統計處所公布在許可費用調整日(即[2025年3月1日])前六個月的過去12個月甲類消費物價指數的平均按年變動率調整所得。

The amount of the Licence fee for the ninth (9) month to twentieth (20) months of the term of this agreement (i.e. from [1 March 2025] to [28 February 2026]) shall be the amount of the 1st Month Licence fee as shall be adjusted according to the average of the year-on-year rates of change in Consumer Price Index (A) published by the Census and Statistics Department for 12-month period six months preceding the Licence fee adjustment date on [1 March 2025].